



The Arrangement of S.4 TOEFL ITP Assessment in the 2023/24 School Year

有關 2023/24 學年中四級托福英語評估安排

Dear Parents,

各位家長:

To assess students' English proficiency and evaluate teaching effectiveness, the school has arranged for all S.4 students to participate in the TOEFL ITP assessment. The assessment fee will be fully subsidised by the school, as detailed in the table below. Based on past experience, students are expected to achieve a score equivalent to Level 2 or above in the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination English Language subject. If your son/daughter fails to meet this requirement, the school reserves the right to recover the examination fee of HK\$800. Students who are unable to attend the event due to special reasons should submit a leave application to the school with supporting documents by 16 November 2023 (Thu). Parents are kindly requested to remind your son/daughter to attend the assessment on time and **take the assessment seriously**. Thank you.

評估日期及時間 Date and Time	Please refer to the "Arrangement of the Special Learning Day" Notice issued on 8 November 2023 請參照 2023 年 11 月 8 日「有關特別學習日安排」通告	
地點 Venue	S.4 Classrooms (Room 401-405) 中四課室 (401 至 405 室)	
備註 Remarks	Students should bring 1. their HKID card 2. student handbook 3. three HB pencils 4. an eraser	學生須帶備 1. 香港身份證 2. 學生手冊 3. 三支 HB 鉛筆 4. 擦膠

為了評估學生的英語水平並檢視教學成效，本校特別安排所有中四學生參加托福 ITP 評估。是次評估費用將由學校全數資助，詳情請參閱上表。按過往經驗，本校學生應在托福評估中考獲至少對應香港中學文憑考試英文科第 2 級或以上的成績，如貴子弟未能達到此要求，本校將保留收取考試費用港幣 800 元正的權利。如因特殊原因無法參加評估的學生，請在 2023 年 11 月 16 日（四）或之前向學校提出請假申請，並附上證明文件。是次機會實屬難得，敬請貴家長提醒子女準時參加評估並認真應考。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長

9 November 2023 2023 年 11 月 9 日